
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 123
Med baggrund i Skatteministeriets rapport: "Energiafgifter for erhverv og kon-
kurrenceevne" offentliggjort i marts 2011, hvori det fremgår, at der vil være en
betydelig samfundsøkonomisk gevinst ved at nedsætte elafgiften og i stedet
hente provenuet via indkomstskatterne, bedes ministeren udarbejde en be-
regning af den årlige samfundsøkonomiske gevinst til og med 2020, hvis op-
krævningen af hele PSO-afgiften flyttes fra elregningen til en indkomstskat
med samme fordelingsprofil som PSO-afgiften.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Riisager@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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